
 

 

                         Z Á P I S 

z 18. jednání Výboru pro dopravu ze dne 10. 9. 2024  

 
Dne 10.9. 2024 se uskutečnilo jednání Výboru pro dopravu zřízeným Zastupitelstvem 

města Karlovy Vary 

Místo jednání: Letiště Karlovy Vary s.r.o.,  K Letišti 132, Olšová Vrata,  360 01 Karlovy 

Vary 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 14:00 hodin a skončeno v 15.15 hodin. 

Přítomni:   Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Jan Fikrt, Dis., Bc. Petr  

  Vrba,  Vlastimi Lepík, Martin Jícha 
          Host: Ing. Václav Černý – provozní ředitel společnosti Letiště Karlovy Vary s.r.o.  

   

Program:              

1.  Zahájení 
2.  Hluková mapa  
3.  Rozvoj letecké dopravy a letiště  
4.  Letecká škola FAIR  
5.  Různé 
 
1. Zahájení 

 

Jednání výboru zahájila  jeho předsedkyně  Mgr. Hana Žáková. V úvodu přivítala členy výboru 

na zasedání Výboru pro dopravu, které se uskutečnilo v zasedací místnosti Letiště Karlovy Vary 

s.r.o.,  K Letišti 132, Olšová Vrata,  360 01 Karlovy Vary. 

  

Schválení programu 

 

Předsedkyně výboru Mgr. Hana Žáková požádala přítomné o  připomínky či doplnění 

k navrženému programu.  Žádná připomínka či doplnění nebyla vznesena. 

Usnesení 

Výbor dopravy schválil  program svého 18. jednání. 

pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Jan Fikrt, Dis., Bc. Petr Vrba,     

Vlastimil Lepík 
 

proti: -  zdržel se: -  nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato. 

2 - 4. Výbor pro dopravu byl seznámen provozním ředitelem společnosti  společnosti Letiště 

Karlovy Vary s. r.o. s jednotlivými body  p. Ing. Václav Černý, provozní ředitel společnosti, 

prezentoval jednotlivé  body programu, kterými byla hluková mapa, rozvoj letecké dopravy a 

Letecká škola FAIR. Výbor vzal předložené ifnormace na vědomí a poděkoval pan Černému za 

jeho prezentaci.  

7. Různé 

7.1  

K dotazu pana Vrby na zpoplatnění míst za parkování na parkovištích bylo sděleno, že na 

místních komunikacích na území města Karlovy Vary se tento poplatek neplatí.   



 

 

7.2 

Předsedkyně  výboru informovala výboru o jednání s náměstkem p. Martinem Duškem ve věci 
přešdkládaní materiálů výboru pro dopravu k vyjádření.  Jednání se zúčastnil také tajemník města 
p. Mgr. Jakub Kaválek. Na tomto jednání bylo projednáváno předkládání materiálů technickým 
odborem Magistrátu města Karlovy Vary. Na závěr bylo dohodnuto,  že výbor bude formulovat, 
které materiály považuje za důležité, a které by měly být  Výboru pro dopravu zastupitelstva města 
předkládány. Výbor dopravy  bude na svém jednání výboru formulovat svůj požadavek.  Zároveň 
pan náměstek požádal o předkládání zápisů z jednání a zasílání pozvánek na jednání a sdělování 
témat k vyjádření.  
Po projednání výbor konstatoval, že vzhledem ke skutečnosti, že odbor dopravy nebývá účasten 
při plánování dopravních změn v rovině samosprávy a dostává od vlastníka pozemních komunikaci 
zastsoupených technickým odborem žádosti, na základě kterých rozhoduje, jsou pro nás případné 
informace z odboru dopravy již pozdní. Výbor má zájem s k dopravním změnám na území města 
vyjadřovat již v jejich přípravné fázi.  
 

Usnesení: 

Výboru dopravy žádá  o zajištění předkládání změn v provozu na pozemních komunikacích, 
dlouhodobé uzavírky pozemních komunikací a zavádění rezidentních stání, a předkládání 
investičních záměrů na úseku pozemních komunikací, ke kterým se chce z titulu své činnosti 
vyjadřovat.    
 
pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Jan Fikrt, Dis., Bc. Petr Vrba,     

Vlastimil Lepík 
 

proti: -  zdržel se: -  nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato 

7.3 

Výbor pro dopravu žádá pana náměstka dle domluvy o zprostředkování  vyjádření: 

- k dopravnímu značení na ulici Moskevská, 

- nedostatečnému vodorovnému dopravnímu značení na cyklostezkách a úsecích vymzených  

  na místních komunikacích pro cyklisty, tj.  proč nebylo    obnoveno 

 

- plánovanému rozšíření výsuvných sloupků v lázeňském území. 

 

Závěrem předsedkyně výboru poděkovala přítomným za účast. Termín řijového 

jednání výboru je 15. 10. 2024. Program bude upřesněn v pozvánce.   

 

 

Zapsala: Mgr Hana Žáková, 

Předsedkyně Výboru dopravy    _______________ 

 

 

 

Zapsala: Hana Opletalová - tajemnice výboru            

Dne: 10. 9. 2024  


